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عضو مجلس خبرگان رهبری در خوزستان :
آینده کشور روشن است

عضو مجلس خبرگان رهبری در خوزستان با بیان اینکه شهدا 
علم انقلاب را برداشته اند، گفت: با اندکی تفکر می توانیم آثار 
وجودی و منزلت شهدا نزد ملت و پروردگار را حس خواهیم کرد.

آیت ا... محسن حیدری در آئین تشیع شهید محمودرضا شهریان 
مادی  حساب گری  از  برتر  را  شهدا  والای  جایگاه  سگوندی 
دانست و اظهار کرد: با اندکی تفکر می توانیم آثار وجودی و 

منزلت شهدا نزد ملت و پروردگار را حس خواهیم کرد.
وی با بیان اینکه ما همواره به شهدا وام دار خواهیم بود، افزود: 
اگر موفقیتی در حوزه فروپاشی اردوگاه شرق، افول آمریکا و 
توفیقاتی که در حوزه محور مقاومت به دست آمد، مرهون ایثار 

و فداکاری شهداست.
و  شهدا  گفت:  خوزستان  در  رهبری  خبرگان  مجلس  عضو 
رزمندگان دوران دفاع مقدس با ایثار و نثار خون پاک خویش 
نگذاشتند حتی یک وجب از خاک کشور دست متجاوزان باشد.

وی با تأکید بر اینکه شهدا علم انقلاب را برداشته و دشمنان را 
به اعتراف مجبور ساختند، عنوان کرد: داعش، دولت های غربی 
و حکومت های منحوس و مرتجع عربی تروریست ها را در شام 
و عراق به جان ملت انداختند، این جوانان ایرانی بودند که با 

پیشتازی سردار حاج قاسم به قلب دشمن حمله ور شدند.
آیت ا... حیدری گفت: دشمنان به دنبال بمباران تمامی مراقد 
شریفه بودند که به برکت وجود شهدای مدافع حرم نتوانستند 

کوچک ترین کار را انجام دهند.
را  کشور  آینده  خوزستان  در  رهبری  خبرگان  مجلس  عضو 
روشن و بسیار امیدوارکننده دانست و افزود: آینده بسیار روشن و 
امیدوارکننده ای را برای انقلاب و ملت ایران پیش بینی می کنیم 

که علائم این آینده درخشان مشخص و واضح است.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست :
حقابه تالاب ها را نباید 
به بخش کشاورزی داد

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور با اشاره به تعیین 
حقابه ۴۰ تالاب کشور، گفت: حقابه همه تالاب های کشور تا 

پایان عمر دولت دوازدهم، تعیین می شود.
عیسی کلانتری در حاشیه آیین آغاز بهره برداری مرکز پایش 
زیست محیطی تالاب بامدژ از توابع اهواز گفت: احیای تالاب ها 
جزو سیاست های دولت روحانی بوده و برای نخستین بار در 
تعیین حقابه تالاب ها با وزارت نیرو و شورای عالی آب به توافق 
رسیدیم و حقابه تعیین کردیم. وی با بیان اینکه هم اکنون حقابه 
تالاب های شادگان و هورالعظیم در خوزستان تعیین شده، افزود: 
تاکنون حقابه ۴۰ تالاب کشور تعیین شده و حقابه بقیه تالاب ها 

نیز تا پایان دولت دوازدهم تعیین می شود.
بیان کرد: حقابه  تالاب ها  تامین حقابه  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
تالاب ها باید مثل حقابه کشاورزی باشد؛ نباید با کاهش آب 

رودخانه، حقابه تالاب قطع و به کشاورزی داده شود.
توسعه  از  بیشتر  تالاب ها  اقتصادی  اهمیت  افرود:  کلانتری 

کشاورزی است و تامین حقابه تالاب ها مصوبه دولت است.
وی اضافه کرد: در گذشته تالاب ها فقط از طریق سیلاب ها 
آبگیری می شدند، اما الان با توجه به تعیین حقابه تالاب ها وزارت 

نیرو باید آب آنها را تامین کند.

معاون عمرانی استاندار خوزستان :
پدیده جدید بندر امام و ماهشهر

 بافت ناکارآمد شهری است
معاون امور عمرانی استانداری خوزستان گفت: در دو سال اخیر 
در خوزستان با بارش های حدی و سیلاب روبه رو بوده ایم؛ در 
فروردین سال ۹۸ سیلاب با دوره بازگشت ۵۰۰ و شاید حتی 

هزار ساله در استان خوزستان رخ داد.
واحد  هزار   ۵ بازسازی  عملیات  آغاز  آیین  در  عبیات  فاضل 
مسکونی مناطق آبگرفته خوزستان که با حضور معاون اول 
رئیس جمهور و به صورت نمادین در بندر امام خمینی)ره( برگزار 
شد، اظهار کرد: در دو سال اخیر در خوزستان با بارش های حدی 
و سیلاب روبه رو بوده ایم؛ در فروردین سال ۹۸ سیلاب با دوره 
بازگشت ۵۰۰ و شاید حتی هزار ساله در استان خوزستان رخ داد.

وی افزود: بارش های آذرماه سال ۹۸ و آذرماه امسال، بارش های 
تاب آوری  میزان  برابر  دو  امسال  آذرماه  بارش  بودند.  حدی 
ماهشهر بوده است و هر چند شاهد وقوع آبگرفتگی عمده و 
طولانی در ماهشهر نبودیم اما آبگرفتگی در بندر امام خمینی)ره( 
چند روز طول کشید.معاون امور عمرانی استانداری خوزستان 
گفت: یکی از پدیده های جدی در بندر امام خمینی)ره( و در دیگر 
مناطق شهرستان ماهشهر، بافت ناکارآمد شهری است؛ اقداماتی 

برای ساماندهی این مناطق انجام شده اما کافی نبوده است.
عبیات بیان کرد: با مصوبه هیات دولت، مصوب شده که علاوه 
بر جبران خسارت های آبگرفتگی اخیر، این مناطق ساماندهی و 

۵ هزار واحد مسکونی احداث شود.
مناطق  نوسازی  و  بازسازی  قرارگاه  تشکیل  به  اشاره  با  وی 
آبگرفته، گفت: بر اساس مطالعات دقیق امیدواریم در یکی دو 

سال آینده، این مناطق شهرستان ماهشهر ساماندهی شوند.
 

 سرپرست فرمانداری اندیکا :
دستگاه های امدادی آماده باشند

سرپرست فرمانداری اندیکا با اشاره به آغاز بارش برف در اغلب 
امدادی خدماتی  این شهرستان گفت: دستگاه های  ارتفاعات 
شهرستان اندیکا در حالت آماده باش قرار گرفته  و تمهیدات 
لازم در این زمینه پیش بینی شده اند. امرا... نوذری  افزود: تردد 
در محورهای اصلی و روستایی تا این لحظه برقرار است اما در 
منطقه تاراز به دلیل بارش برف تردد با زنجیر چرخ و در برخی 

محورهای روستایی و عشایری تردد به کندی انجام می شود.
وی ادامه داد: اندیکا به لحاظ موقعیت جغرافیایی از اقلیم خاصی 
برخوردار است و در این فصل ارتفاعات کوه های کینو، لیله، منار، 

آلا، جاوی، سفید کوه، دلا، دمه، تاراز و ... سفیدپوش هستند.
و  اقلیم  این  به  توجه  با  گفت:  اندیکا  فرمانداری  سرپرست 
ظرفیت های منحصر به فرد اگر برنامه ریزی مدونی در این 
زمینه انجام شود این شهرستان می تواند به قطب گردشگری 
و ورزش های زمستانه تبدیل شود. وی افزود: برخی ارتفاعات 
این شهرستان مانند کوه کینو در چهار فصل سال پوشیده از 
برف هستند و یکی از بزرگترین یخچال های طبیعی کشور در 

ارتفاعات این کوه شکل گرفته است.

نماینده مردم دزفول پیرامون حادثه آتش سوزی اخیر :  
برای معلمان 

مکان های استاندارد بسازید
آتش  به  اشاره  با  نماینده دزفول در مجلس شورای اسلامی 
سوزی کانکس معلمان در دزفول گفت که مسئولان اجرایی به 
فکر رفع محرومیت و ساخت محیط های استاندارد برای آموزش 

و اسکان معلمان باشید.
سیداحمد آوایی در واکنش به آتش سوزی کانکس معلمان در 

دزفول در صفحه شخصی خود در توییتر نوشت:
صورت مساله را پاک نکنید. مساله روشن و واضح است؛ اوج 

محرومیت در مناطق کم برخوردار.
 کافی است مسئولان اجرایی به جای مصاحبه های انحرافی و 
فرار به جلوهای نخ نما شده در خصوص حادثه تلخ آتش سوزی، 
با  و  پذیرفته  را  محروم  مناطق  به  رسیدگی  عدم  مسئولیت 
رفع  جهت  کارشناسانه ای  اقدامات  اصولی،  آسیب شناسی 

تبعیض های ناروا انجام دهند.
 به جای انحراف صورت مساله، به فکر رفع محرومیت و ساخت 

محیط های استاندارد برای آموزش و اسکان معلمان باشید.«

رئیس اداره بهزیستی شهرستان گتوند :
ضعف مهارت های زندگی 

علت  اصلی گرایش به اعتیاد است
کارزار  طرح  گفت:  گتوند  شهرستان  بهزیستی  اداره  رئیس 
رسانه ای با هدف آگاه سازی و پیشگیری از اعتیاد به مواد مخدر 

در گتوند آغاز شد.
اداره بهزیستی  اعتیاد  از  برنامه پیشگیری  افزود:  پروانه لک  
انجام  که  کرونا  ویروس  شیوع  علت  به  کنونی  شرایط  در 
فعالیت های آموزشی جمعی امکان پذیر نیست، از طریق طرح 

کارزار رسانه ای انجام می شود.
وی ادامه داد: این طرح با هدف آموزش مهارت خودآگاهی برای 
کاهش مشکلات اجتماعی و مصون سازی پیشگیری از اعتیاد 
اجرا می شود. رئیس اداره بهزیستی گتوند با بیان اینکه ضعف 
مهارت های زندگی و شناختی از علت های عمده گرایش افراد 
به اعتیاد است، گفت: مهارت خودآگاهی یکی از کلیدی ترین 

مهارت هایی است که هر فرد باید به آن مجهز باشد.
وی افزود: افراد خودآگاه اعتماد به نفس قوی دارند و در اجتماع 
کمتر دچار آسیب می شوند و به طور قطع اگر نوجوانان و جوانان 
از ایگونه مهارت ها آگاهی پیدا کنند و آنها را بکار گیرند به 
شیوه موثرتر مشکلات خود را رفع می کنند. لک گفت: کارزار 
رسانه ای با حساس سازی جامعه در قالب توزیع تراکت و توزیع 
بروشورهای سال ۱۴۰۰ با شعار خودآگاهی، خدمات مشاوره ای 

و بهره گیری از رسانه ها و فضای مجازی انجام می شود.
وی افزود: شماره تلفن ۰۹۶۲۸ خط ملی ویژه مشاوره اعتیاد از 
ساعت هشت صبح تا ۲۰ آماده پاسخگویی به شهروندان در 

زمینه پیشگیری و درمان اعتیاد است.

مدیرعامل آب و فاضلاب خوزستان :
عدم ورود فاضلاب به کارون 

آرزوی دیرینه مردم اهواز است
جز  به  گفت:  خوزستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
خرمشهر،  آبادان،  در  دیگر  خانه  تصفیه  اهواز، ۵  تصفیه خانه 
شادگان، ماهشهر و بندر امام داریم که در مراحل پایانی هستند 

و پیشرفت مناسبی دارند.
صادق حقیقی پور در حاشیه آغاز پروژه ارتقا و توسعه تصفیه خانه 
فاضلاب غرب اهواز از افتتاح ۲ تصفیه خانه تا پایان سال خبر 
داد و  اظهار داشت: تعدد منهول پمپ های شبکه آب و فاضلاب 

به عنوان یکی از دلایل پس زدگی فاضلاب است.
وی افزود: امسال سال ویژه ای برای شرکت آب و فاضلاب از 
ابتدای سال که بحث یکپارچگی فاضلاب شهری و روستایی 
و مسئله غیزانیه به تبع آن به وجود آمد و در کل سال سختی 
از لحاظ مالی و کاری بود از طرفی از باب توسعه پروژه های 

فاضلاب در کل استان سال درخشانی بود.
آب  ورود  از  جلوگیری  اهواز  مردم  دیرینه  آرزوی  گفت:  وی 
این راستا در سال های  به رودخانه کارون است در  فاضلاب 
گذشته تصفیه خانه شرق اهواز را افتتاح کردیم و به دلایلی از 
تامین خوراک آن امسال باز ماندیم که با مساعدت های معاونت 
استانداری، نمایندگان و شخص استاندار امیدواریم تصفیه خانه 

شرق را در اسرع وقت تکمیل کنیم.
حقیقی پور با اشاره به ظرفیت ۱۰۲ هزار متر مکعبی تصفیه خانه 
غرب اهواز در شبانه روز گفت: تصفیه خانه غرب اهواز با ظرفیت 
۱۰۲ هزار متر مکعب در شبانه روز به روش mae با هزینه 
حدود ۴۰ ملیون یورو است.این مقام مسئول بیان داشت: البته در 
حال حاضر در حال توسعه و بازسازی تصفیه خانه قدیم هستیم 
که حدود ۴۰ متر مکعب در شبانه روز را به ۶۰ متر معکب در 
شبانه روز برسانیم تا بتوانیم سریع تر از روال معمول از وضعیت 

موجود به نحو شایسته تر استفاده کنیم.
وی بیان داشت: اعتبارات ما به لطف مقام معظم رهبری برای 
فاضلاب شهر اهواز ۵۰ ملیون یورو مقرر شده  که این بخش 

عمده مشکلات را حل می کند.

معاون سازمان تبلیغات اسلامی کشور در خوزستان :
طرح امام محله حضور روحانیت
 در جامعه را تقویت می کند 

به  اشاره  با  کشور  اسلامی  تبلیغات  سازمان  فرهنگی  معاون 
محله،  امام  ترویج طرح  و  تبلیغ  حوزه  در  فعالیت های خوب 
در  روحانیان  تقویت حضور  عامل  محله«  امام  گفت: »طرح 
جامعه می شود.رضا عزت زمانی دیدار با نماینده ولی فقیه در 
خوزستان، اظهار کرد: طرح بنیاد هدایت یکی از طرح ها سازمان 
تبلیغات اسلامی است که پیگیر امامت محله است و حل مسائل 
اجتماعی دغدغه امام محله است و آنچه مسلم است، محوریت 

امام جماعت به عنوان امام محله است.
وی به قرار گرفتن هزار مسجد به عنوان الگو در طرح امام 
این  ایجاد شبکه میان  پیگیر  بنیاد  افزود:  اشاره کرد و  محله 
مساجد است و به همین منظور از هر استان یک نفر به عنوان 
راهیار انتخاب شد که سومین نشست این راهیاران در خوزستان 
برگزار شده است و ضمن آموزش های متعدد به دنبال تسری 
این شبکه به صورت آرام آرام در کشور هستیم تا این مدل در 
مساجد فعال صورت بگیرد و با این روش حضور روحانیون در 

سطح جامعه تقویت می شود.

معاون اول رئیس جمهور :

بیکاری در خوزستان ستم است!

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کشور :

اهوازی ها دیگر شاهد قطع آب نخواهند بود

مدیر مجتمع قضایی تصادفات خوزستان :

۶۱ درصد پرونده ها ساختگی است

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی خوزستان :

راهپیمایی ۲۲ بهمن خودرویی و موتوری برگزار می شود

مردم  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
نباید برای مسائل ابتدایی زندگی مشکل داشته 
توجه  قابل  با وجود سرمایه گذاری  باشند، گفت: 
در صنایع پتروشیمی، جفاست جوان بیکاری در 
منطقه وجود داشته باشد برای رونق اقتصادی و 
اشتغال باید صنایع پایین دستی توسعه پیدا کند.

در  رئیس جمهور  اول  معاون  جهانگیری  اسحاق 
مردم  برای  واحد مسکونی  هزار   ۵ احداث  آیین 
بندرامام خمینی  اخیر  آبگرفتگی  در  دیده  آسیب 
)ره( اظهار کرد: حادثه آبگرفتگی در خوزستان و 
به ویژه در بندرامام خمینی )ره( به ما ثابت کرد 
در  که  مردمی  می شد.  بیشتری  تلاش  باید  که 
جوار ثروت و سرمایه گذاری های عظیم هستند و 

سرپناهی ندارند قابل تحمل نیست.
از  مردم  که  است  دردآور  ما  برای  افزود:  وی 
حداقل های زندگی برخوردار نباشند و از تبعیض 
و فقر رنج ببرند. برای برداشتن مشکلات مردم 

باید قدم های اساسی برداشته شود .
معاون اول رئیس جمهور اقدامان دولت را برای 
بازسازی مناطق فرسوده در خوزستان و بندرامام 
تشریح کرد و گفت: در همین راستا دولت تصمیم 
گرفت که اقدامات لازم را در اسرع وقت انجام 
مقاوم  و  بازسازی  دومصوبه  منظور  بدین  دهد؛ 
سازی بافت غیررسمی و در معارض خطر شهر 
بر هزار واحد آسیب  بندرامام و همچنین علاوه 
دیده در آبگرفتی، بازسازی ۴ هزار واحد دیگر نیز 

به تصویب رسید.
 ۷۸۴ مجموع  در  تاکنون  داد:  ادامه  جهانگیری 
میلیارد تومان به عنوان بلاعوض به مردم آسیب 
از  است،  شده  داده  اختصاص  آبگرفتی  در  دیده 
برای  بلاعوض  تومان  میلیون   ۳۰ میان  این 

بازسازی بود.
مسائل  برای  تومان  میلیون  کرد:۲۰  اضافه  وی 
میلیون   ۲۰ نیز  موقت  اسکان  برای  و  معیشتی 
تومان اختصاص داده شده است در مجموع برای 

هر خانوار ۷۰ میلیون تومان در نظر گرفته شد.
کرد:  خاطرنشان  جمهور  رئیس  اول  معاون 
برای  تومان  میلیارد   ۴۵۰ دیگری  بخش  در 

در  موردنظر  واحدهای  تاسیسات  آماده سازی 
داده  قرار  اسلامی  انقلاب  و  بنیادمسکن  اختیار 
در  ارزان  تسهیلات  نی  تومان  میلیارد  شد،۵۳۰ 

نظر گرفته شد.
وی یادآور شد: علاوه بر آن به هر خانوار برای 
هر واحد مسکونی ۱۰۰ میلیون تومان تسهیلات 
لوازم  برای  دیگر  تومان  میلیون   ۳۰ و  ارزان  

خانگی این خانوار تخصیص داده شده است.
معاول اول رئیس جمهور با اشاره به تاکید دولت 
بندرامام  در  فرسوده  مناطق  کردن  متحول  بر 
پیگیری  و  دولت  همت  به  توجه  کرد:با  عنوان 
کوتاهی  مدت  در  امیدواریم  خوزستان  استاندار 

این واحدها ساخته و چهره منطقه متحول شود.
برای  تومان  میلیارد  داد:۳۰۰  ادامه  جهانگیری 
بهسازی سیستم فاضلاب و جمع آوری آب های 
برای  تنها  اما  شد؛  داده  اختصاص  سطحی 
ماهشهر  و  بندرامام  فاضلاب  سیستم  بهسازی 
داده  تخصیص  تومان  میلیارد   ۵۶،۳۰۰ ماده  از 
شده است این نشان از توجه ویژه دولت به این 

منطقه است.
وی افزود: اشتغال یکی از مطالبات اصلی مردم 
است بدون شک یکی از مهم ترین برنامه های در 

دست اقدام دولت ایجاد اشتغال است.
سرمایه گذاری  وجود  با  شد:  یادآور  جهانگیری 
قابل توجه در صنایع پتروشیمی، جفاست جوان 
بیکاری در منطقه وجود داشته باشد برای رونق 
دستی  پایین  صنایع  باید  اشتغال  و  اقتصادی 

توسعه پیدا کند.
شهرستان  خصوص  در  کرد:  اظهار  جهانگیری 
گذشته  تصمیمات  به  توجه  با  بندرامام،  شدن 
مقطعی  در  شدیم  مجبور  کشور؛  تقسیمات 
یازدهم  دولت  اواخر  از  اما  کنیم  سختگیری 
معرض  در  که  مناطقی  شد،  تصویب  دولت  در 
اقدام  هستند؛  شهرشدن  و  شدن  شهرستان 
سوی  از  نیز  بندرامام  مورد  در  شود  انجام  لازم 
استانداری پبشنهاد شده است تا به حال بررسی 

های وزارت کشور انجام نشده است.

اقدامات  به  اشاره  با  کشور  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
انجام شده در رفع مشکلات کم فشاری آب شهری اهواز گفت: در 

اهواز دیگر شاهد اتفاق قطع آب به دلیل قطع برق نخواهیم بود.
تصفیه خانه  توسعه  و  ارتقا  پروژه  آغاز  حاشیه  در  جانباز  حمیدرضا 
ویژگی  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  دیروز  که  اهواز  غرب  فاضلاب 
از  پروژه  این  در  که  است  این  اهواز  غرب  بزرگ  تصفیه خانه 
اعتبارات فاینانس خارجی بهره مند شده است و جزو معدود پروژه ها 
و عدم  تحریم های ظالمانه  به  توجه  با  است که  در سطح کشور 
تمایل سرمایه گذاران خارجی، همه مراحل اجرای کار آن تمام شده 

است.
وی افزود: موفق شدیم طرف چینی را که به عنوان سرمایه گذار ۸۵ 
مجوزهای  بیاوریم؛  کار  پای  است،  کرده  سرمایه گذاری  درصد 
داخلی اخذ شده و گروه کنسرسیوم بسیار قوی در سطح کشور 
خوزستان  استان  پیمانکاران  از  نیز  بخشی  و  است  شده  جمع 

. هستند
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کشور تصریح کرد: در این پروژه، 
تصفیه خانه  پوشش  تحت  جمعیت  افزایش  نفر  هزار   ۵۰ حدود 
فاضلاب در نظر گرفته شده است و در فاز بعدی، به ۶۸۵ هزار نفر 
جمعیت و با روش بسیار پیشرفته تصفیه فاضلاب، سرویس خواهد 

داد و بخش عمده ای از مشکلات غرب اهواز به سرانجام می رسد.
وی در پاسخ به طرح این مساله که آب آشامیدنی در خیابان های 
بعضی از مناطق سطح شهر اهواز بیش از دو سه روز است که قطع 
شده است، گفت: واقعیت مطلب این است که شرایط شهر اهواز با 
توجه به توپوگرافی و مسطح بودن شهر، با شهرهای دیگر متفاوت 
سایر شهرهای  مثل  این شهرهای مسطح  در  فشار  تأمین  است؛ 

دارای ارتفاع نیست.
جانباز با اشاره به روش های تأمین فشار افزود: در این زمینه یا باید 
مخازن هوایی نصب کنیم که در مقیاس کلانشهرهای با جمعیت 
زیادی  تعداد  ما  بنابراین  نمی افتد،  اتفاق  این  نفری  میلیون  چند 
ایستگاه های پمپاژ و بوسترپمپ هایی داریم که در سطح شهرهای 

مسطح نظیر اهواز، تأمین فشار می کنند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کشور گفت: بخش هایی از شبکه 
آب رسانی  سیستم  در  واقع  در  است.  بازنگری  نیازمند  فاضلاب، 
حلقه ها مختل  این  بعضاً  باشیم.  داشته  آب  تأمین  حلقه های  باید 

می شوند.
حتماً  افزود:  اهواز  شهر  در  آب  قطع  مشکلات  به  اشاره  با  وی 
منتقل  آن ها  به  رسانه ها  طریق  از  که  اخباری  با  من  همکاران 

می شود، تمام تلاش خود را نسبت به رفع این نواقص می کنند.

جانباز تصریح کرد: البته در سال های گذشته شاهد اقدامات خوبی 
در زمینه آبرسانی شهر اهواز بوده ایم و بزرگ ترین این اقدامات این 
است که توانستیم طرح آبرسانی غدیر را به اهواز برسانیم. غرب و 
شرق رودخانه کارون و ایستگاه های پمپاژ به روز شده اند و در اهواز 

دیگر شاهد اتفاق قطع آب به دلیل قطع برق نخواهیم بود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کشور گفت: اکنون تصفیه خانه 
شماره دو اهواز مجهز است تا هر قطعی برق احتمالی را مدیریت 
که  دارند  کم فشاری  مشکل  احیاناً  شهر  از  مناطقی  ولی  کند 

همکاران ما در تلاش هستند این مشکلات را رفع کنند.

این  فعالیت  به  اشاره  با  خوزستان  تصادفات  قضایی  مدیرمجتمع 
مجتمع از سال ۹۲ در استان گفت: تمام پرونده های تصادف استان 
در این مجتمع رسیدگی می شود و هیچ پرونده ای در این خصوص 
به شوراهای حل اختلاف ارسال نمی شود و همین موضوع باعث 

کاهش حجم کار در دستگاه قضایی شده است.
حسن مرادی در نشست با رئیس کل بیمه مرکزی در این مجتمع 
بیان کرد: این مجتمع با حمایت بیمه ها در استان راه اندازی شده 
تصادفات  پرونده های  به  رسیدگی  روند  بهتر شدن  برای  و  است 
درخواست تهیه ساختمانی مجهزتر و حضور نمایندگان بیمه و پلیس 

و پزشکی قانونی در این مجتمع  را داریم.
در  تصادفات  های  پرونده  درصد  امسال ۳۹  در ۹ ماهه  گفت:  وی 
خوزستان در این مجتمع محرز و رسیدگی شده و ۶۱ درصد پرونده 

ها به دلایل مختلف از جمله تقلب و یا تصادف ساختگی رد شدند.
مدیر مجتمع قضایی تصادفات خوزستان افزود: رسیدگی به پرونده 
های تصادفات بر اساس مدارک مختلف از سوی پلیس و کارشناسان 
مورد ارزیابی قرار می گیرد و همین موضوع باعث شده تا تخلفات در 

این بخش کاهش یابند.
وی ادامه داد: تاکنون از سوی این مجتمع حساب هیچ شرکت بیمه 
ای مسدود نشده و یا برداشت حسابی انجام نگرفته تا در امور خود 
با مشکل مواجه نشوند ولی از بیمه ها نیز درخواست داریم همکاری 

لازم را داشته باشند.

وی در ادامه با اشاره به لزوم راه اندازی سامانه جامع تصادفات افزود: 
راه اندازی این سامانه برای کشور اهمیت خاصی دارد با راه اندازی 
این سامانه رسیدگی به پرونده های تصادف با شفافیت و سرعت و 

به دور از تخلف انجام می شود.
وی گفت: متاسفانه از سال ۹۵ که قرار بود این سامانه راه اندازی 

شود هنوز راه اندازی نشده است.
مرادی ادامه داد: مبلغی را که بیمه ها برای پیشگیری از تصادفات 
پرداخت می کنند به استان تخصیص داده نمی شود این در حالی 
است که خوزستان در رتبه های بالای آمار تصادف است و برای 
انجام اقدامات در حوزه پیشگیری از وقوع تصادفات در استان به این 

اعتبارات نیاز است.

فروش  از  گله مندی  ابراز  با  استان  مدیر مجتمع قضایی تصادفات 
موتورسیکلت  متاسفانه  داشت:  اظهار  اسقاطی  های  موتورسیکلت 
های اسقاطی که بسیار هم فرسوده هستند با قیمت های کم بدون 
سند و بیمه به فروش می رسند که مشکلات قضایی و تصادفات 
زیادی را منجر می شوند. وی همچنین تولید و تردد موتورهای سه 
چرخه را معضل دیگری در جامعه دانست و افزود: چند کارخانه در 
کشور وجود دارد که موتورهای سه چرخه تولید می کنند این موتورها 

سند و پلاک ندارند و بیمه نمی شوند.
به فروش می  ادوات کشاورزی  به عنوان  این موتورها  وی گفت: 
اما برای استفاده زباله گردها در استان استفاده می شوند و  رسند 
مشکلات زیادی را برای استان ایجاد کرده اند از دستگاه های متولی 

تقاضا داریم در خصوص این مشکل چاره ای بیندیشند.
مدیر مجتمع قضایی تصادفات خوزستان بیان کرد: در سال ۹۹ به 
دلیل شیوع کرونا و محدودیت های ترافیکی آمار تصادفات بسیار 

کاهش یافته است.
وی گفت: می توان از این فرصت استفاده کرد و بیمه ها ۱۰ درصد 
هزینه خسارت های تصادفات را به پلیس و یا راهداری برای انجام 

فعالیت هایی در خصوص کاهش تصادفات بدهند.
وی از بیمه مرکزی نظارت هر چه بیشتر بر بیمه ها را خواستار شد و 
ادامه داد: نظارت بیشتر بر بیمه ها برای سرعت بخشیدن به رسیدگی 

پرونده ها و پرداخت ها کمک شایانی می کند.

برنامه های  خوزستان  اسلامی  تبلیغات  هماهنگی  شورای  رئیس 
گرامیداشت دهه فجر انقلاب اسلامی در خوزستان را اعلام کرد.

حجت الاسلام علی قربانی، در نشست با اصحاب رسانه در آستانه 
آغاز دهه فجر انقلاب اسلامی که دیروز برگزار شد، اظهار کرد: 
همواره  اسلامی  انقلاب  عنوان دشمن  به  استکبار جهانی  جریان 
رفتارهای مغرضانه فراوانی را داشته است که از جمله آن می توان 
نکته  کرد.  اشاره  اکنون  ظالمانه  تحریم های  و  تحمیلی  به جنگ 
مهم در این میان این است که حضور مردم در صحنه بر خنثی 

کردن تحرکات و تغییر معادلات دشمن تأثیرگذار است.
وی بیان کرد: مردم ما همواره در سال های گذشته حماسه های 
را  سلیمانی  سردار  تشییع  در  باشکوه  حضور  همچون  عظیمی 
وجود  با  حتی  مختلف  های  راهپیمایی  در  زده اند. همچنین  رقم 
گرد و غبار شدید اهواز و استان خوزستان حضور باشکوه خود را 
همواره داشته اند به طوری که مقام معظم رهبری به این حضور 
انقلاب  با  مردم  عمیق  ارتباط  نشانه  همه  ها  این  کردند  اشاره 

اسلامی است.
کردن  فعال  و  برنامه ریزی ها  اینکه  بیان  با  نشست  این  در  وی 

فجر  دهه  گرامیداشت  جهت  به  شهرستانی  دفاتر  و  کارگروه ها 
است، گفت: دهه فجر  آغاز شده  قبل  ماه  دو  از  اسلامی  انقلاب 
بالنده  اسلامی  »انقلاب  شعار  با  جاری  سال  در  اسلامی  انقلاب 
کارگروه   ۱۴ و  استانی  کارگروه   ۲۱ در  استوار«  کوه  چون  مقتدر 

شهرستانی در خوزستان گرامی داشته می شود.
وی با بیان اینکه امروز سه برنامه محوری در اهواز به مناسبت دهه 
فجر برگزار خواهد شد، ادامه داد: نواختن زنگ انقلاب در ساعت 
۸:۳۰، رژه نمادین خودرویی و موتوری از فرودگاه بین المللی شهید 
نماینده  با  دیدار  همچنین  و  شهدا  گلزار  تا  اهواز  سلیمانی  سردار 
ولی فقیه در استان خوزستان از جمله برنامه های مهم و محوری 
این روز است که همه این برنامه ها با رعایت همه شیوه نامه های 

بهداشتی برگزار خواهند شد.
نماینده  با  دیدار  بهمن ماه   ۱۵ چهارشنبه  همچنین  افزود:  قربانی 
ولی فقیه به مناسبت گرامیداشت ولادت حضرت زهرا سلام الله 
علیها از سوی کارگروه زنان و خانواده انجام می شود و ۱۹ بهمن 
ماه نیروهای مسلح مستقر در استان خوزستان با حجت الاسلام و 
المسلمین موسوی فرد نماینده ولی فقیه در استان دیدار خواهند 

داشت. رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی خوزستان گفت: با 
توجه به وضعیت گسترش ویروس کرونا، در ۲۲ بهمن ماه راهپیمایی 
منظور  همین  به  و  داشت  نخواهیم  را  مردم  حرکت  صورت  به 
پل  ابتدای  از  که  می شود  برگزار  خودرویی  و  موتوری  راهپیمایی 
کیانپارس در جاده ساحلی غربی )پارک دولت( تا پارک مالیات ادامه 
خواهد داشت. در شب ۲۲ بهمن ماه همزمان با چهل و دومین سالگرد 
پیروزی انقلاب اسلامی توسط کارگروه نیروهای مسلح، نورافشانی 

در پارک جزیره اهواز و طنین ا… اکبر انجام خواهد شد.


